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Protokół Nr 183/2023 
z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 14 czerwca 2023r. 

 

 W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta - Paweł Przybyłek, 

Członek Zarządu: Lech Brzozowski, Krzysztof Zdziarski, Zbigniew Wernik, Sekretarz Powiatu – 

Iwona Urbanowicz, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego 

– Joanna Maksym, Kierownik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska – Agnieszka 

Szczepkowska, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – Jacek Dłuski, Sebastian Bentkowski – 

Audytor, Damian Pająk – Audytor.  

Posiedzenie odbyło się w trybie stacjonarnym. Obrady otworzył i rozpoczął  

Starosta – Marcin Paliński. 

Porządek obrad: 

I Powiatowy Zarząd Dróg w Nidzicy 

II Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich 

1. Sprawy związane z funkcjonowaniem ZOZ w Nidzicy 

III Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska 

1. Opiniowanie projektu "Programu ochrony środowiska dla Gminy Janowiec Kościelny na lata 

2023-2026". 

 

Ad. I Powiatowy Zarząd Dróg  

 Pan Jacek Dłuski przedstawił zadania realizowane przez Powiatowy Zarząd Dróg. Na 

początku przedstawił inwestycje realizowane z II Edycji Polskiego Ładu tj.:  

1. Rozbudowa ulicy Nr 3732N Warszawskiej oraz ulicy Nr 3728N Sienkiewicza  

w m. Nidzica gdzie został wyłoniony wykonawca i została podpisana umowa. Planowane 

wejście na plac budowy to 22-23 czerwca 2023r. Termin nie jest sprecyzowany, wszystko 

zależy od zatwierdzenia organizacji ruchu. 

2. Następne zadanie przebudowa drogi powiatowej Nr 1932N Janowo- Ryki Borkowo, gdzie 

również jest wyłoniony wykonawca i podpisana umowa oraz przekazano już wykonawcy 

plac budowy. 

3. Następne mniejsze inwestycje to przebudowa drogi powiatowej Nr 1587N Szkotowo-

Rogóż-Kozłówko-Zakrzewo-Sarnowo-Działdowo (dr.woj.Nr 545) ul. Kościelna  

w m. Kozłowo oraz przebudowa drogi powiatowej Nr 1253N w m. Gołębiewo. 

 

Następnie, P. Dyrektor PZD przedstawił zadania z Polskiego Ładu I Edycji: 

 

1. Przebudowa drogi powiatowej Nr 1550N Kozłowo-Zaborowo-Kanigowo. Zadanie jest 

przygotowywane do odbioru. 

P. Starosta Marcin Paliński zapytał, czy jest to zadanie na którym byliśmy? Czy zostały 

wykonane tam próby.   

P. Jacek Dłuski odpowiedział,  że tak, chodzi o to zadanie. Poinformował, że został 

wyznaczony dzień, w którym to przyjechała firma zewnętrzna, zewnętrzne laboratorium 

akredytowane i pobrano próby czyli odwierty nawierzchni we wskazanych miejscach i w tej chwili 

czekamy na opracowanie wyników tych właśnie badań.  

2. Droga Nr 1550N odcinek Szymany – Kanigowo, które jest przygotowane do odbioru. 

3. Remont drogi powiatowej Nr 1932N Janowo – Ryki Borkowo, zadanie zostało 

zrealizowane i czeka na odbiór. 

4. Remont drogi Łyna – Moczysko zadanie przygotowane do odbioru. P. Dyrektor 

poinformował, że prace bitumiczne zostały tam wykonane w 100%. W tej chwili trwają tam 



2 
 

prace związane z wykonywaniem poboczy. Dodał, że jest jeszcze tam trochę pracy do 

wykonania, ale robimy wszystko, aby to jak najszybciej zakończyć. 

5. Opracowanie dokumentacji przebudowy drogi Nibork II. W między czasie odbyło się 

spotkanie z mieszkańcami na którym zostały opracowane dwa warianty tj. budowa 

chodnika po stronie lewej patrząc od drogi wojewódzkiej z odprowadzeniem wód poprzez 

przepusty pod drogą 1528N oraz  II wariant polegający na przebudowie ścieżki rowerowej  

na ciąg pieszy lub pieszo-rowerowy z wyniesionymi przejściami  na drugą stronę drogi. 

Dodał, że obecnie czekają na gotowe propozycje wykonawcy aby przedstawić ją 

mieszkańcom. 

P. Starosta Marcin Paliński dodał, że mieszkańcy podeszli z pełnym zrozumienie, słuchając 

naszych argumentów, że Powiat może wykonać dokumentację natomiast realizacja może być 

bardzo odwleczona w czasie z tego powodu, że będzie ona na tyle kosztowna, że nie będziemy  

w stanie sobie z tym poradzić. P. Starosta dodał, że zostały zaproponowane dwa warianty i 

zobaczymy jak to wyjdzie kosztowo i wtedy P. Dyrektor PZD przedstawi jakby to miało wyglądać 

oraz zostanie podjęta decyzja, który wariant wybierzemy. Czynnikiem wiodącym  

jest koszt i wiedza o tym również mieszkańcy. Dodał, że im tańsza wersja tym dla nas będzie lepiej.  

Dalej, P. Jacek Dłuski, poinformował, że prace projektowe trwają w m. Łysakowo  

czyli opracowanie dokumentacji projektowej. Termin realizacji jest do 18.12.2023 r.. Powiedział, 

że podobnie jest na odcinku Nidzica – Zaborowo, gdzie opracowanie dokumentacji też jest do 

18.12.2023r. 

6. Następne, dokumentacja to jest od węzła z drogą krajową nr 7 do końca m. Szerokopaś, 

opracowanie dokumentacji projektowej jest do 18.12.2023r.. 

7. Przebudowa drogi powiatowej nr 1613N w m. Nowa Wieś Dmochy i opracowanie 

dokumentacji projektowej. Dodał, że prace te przebiegają po konsultacjach  

z mieszkańcami. Podobna sytuacja jest w gminie Janowiec Kościelny w m. Nowa Wieś 

Wielka i w m.  Janowiec -Jastrząbki. 
8. Budowa ciągu pieszo- rowerowego na odcinku Nidzica – Kownatki. Opracowanie 

dokumentacji projektowej jest w trakcie opracowania. Powiedział, że zadanie jest 

realizowane na terenie gminy Nidzica i gminy Kozłowo. Mamy już tutaj pierwszą płatność 

związaną z tym przedsięwzięciem w wysokości 104.304,00 zł, po stronie Powiatu jest to 

kwota 52.152,00 zł, a po stronie gminy Kozłowo 26.076,00 zł. oraz po stronie gminy 

Nidzica też ta sama kwota 26.076,00 zł.. P. Dyrektor PZD nadmienił,  

P. Burmistrz w swoim piśmie oficjalnym odmówił finansowania tego przedsięwzięcia 

motywując to bardzo trudną sytuacją finansową gminy. Dodał, że w związku z tym jest 

problem jak tą sytuację rozwiązać żeby tą fakturę opłacić. W tym przypadku faktura dotyczy 

opracowania mapy do celów projektowych.  

9. Budowa ciągu pieszo – rowerowego na odcinku od drogi 545 do stadionu w m. Kozłowo. 

Podobna dokumentacja też w Kozłowie od drogi 545 do stacji PKP.  

Dostępne są remonty: 

• Remont drogi powiatowej Czarny Piec – Napiwoda wykonawca podpisał aneks do umowy 

rozpoczęcie robót w najbliższym czasie i tu mamy nadzieje, że już nic złego się nie wydarzy 

i będzie można to zadanie do końca zrealizować  

• Prace na zadaniu od m. Szkotowa do drogi wojewódzkiej 538 do m. Sławka Wieka, kt®óe 

obecnie rozpoczęły się, a wykonawca podpisał aneks do umowy i przystąpił do realizacji 

robót w dniu 12.06.2023r. 

• Remont drogi powiatowej na odcinku Januszkowo – Michałki – Rączki.  

W dn. 07.06.2023 r. został ogłoszony przetarg publiczny na realizację tego przedsięwzięcia. 

Na to zadanie otrzymano dofinansowanie od P. Wojewody.  

W dalszej części, P. Jacek Dłuski przedstawił prace wykonywane przez PZD w Nidzicy.  

P. Dyrektor wskazał, że dn. 09.05.2023r. rozpoczęto wykaszanie traw i chwastów. Do tej pory PZD 

zrealizowało drogi: 
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1. Kozłowo –Sławka Wielka  

2. Łyna – Rączki 

3. Nibork Drugi – Łyna – Wólka Orłowska – Żelazno 

4. Napiwoda – Czarny Piec 

5. Sarnowo – Zakrzew 

6. Kozłowo – Sarnowo 

7. Zaborowo – Zalesie - Zakrzewo 

8. Nidzica – Zaborowo  

9. Safronka – Wiłunie – Powierz 

10. Janowiec Kościelny – Safronka – Gniadki – Kanigowo 

11. Janowiec Kościelny – Zabłocie Kanigowskie – Kanigowo 

12. Robaczewo – Piotrowice – Połcie- Janowiec Kościelny 

13. Janowo – Szczepkowo Borowe – Nowa Wieś Wielka 

P. Dyrektor poinformował, że aktualnie uszkodzone są 2 ciągniki. Jeden z nich jest na 

gwarancji, ale cały czas psuje się i trzeba zgłaszać go do naprawy. W związku z tym, P. Dyrektor 

uważa, że trzeba będzie podjąć odpowiednie kroki, aby ten ciągnik zwrócić i spróbować otrzymać 

nowy. Dodał, że nie są to wielkie uszkodzenia, polegają głównie na jakiś przeciekach, na 

niedziałających podzespołach. Serwisy przyjeżdżają, ale póki co nic się nie dzieje. Powiedział, że 

na tą chwilę pracują 2 ciągniki.  

Dalej, P. Dyrektor wskazał, że od kwietnia PZD pracuje nad remontem związanym  

z  emulsjami i grysem na naszych drogach powiatowych. Zrealizowane odcinki dróg to: 

1. Koniuszyn – Moczysko 

2. Janowiec Kościelny – Miecznikowo – Kołaki 

3. Jabłonowo Dyby – Jabłonowo Adamy 

4. Wikno – Jabłonka 

5. Bolejny – Żelazno 

6. Msc. Lipowo, Lipowo – Szkotowo 

7. Napierki – Krokowo 

8. Nidzica – Olszewo 

9. Dr. woj. 538 –Gołębiewo 

10. Dr. woj. 604 – Wichrowiec – Róg 

11. Kanigowo – Gniadki – Safronka 

12. Janowo – Zembrzus – Zaborowo 

13. Frąknowo – Dobrzyń   

14. Jagarzewo – Grabówko 

15. Bolejny – Żelazno 

P. Dyrektor dodał, że obecnie 2-3 osobowe ekipy wykonują odkrzaczanie ręczne przy pomocy 

kos spalinowych i pilarek na 2 odcinkach dróg powiatowych tj. na odcinku drogi powiatowej 

Sarnowo – Zakrzewko – Wola i na odcinku Łyna – Żelazno. W ostatnim czasie wykonano 

odkrzaczanie oraz posprzątano odcinki drogi Rączki – Łyna, Nowa Wieś Wielka – Bielawy i od 

drogi nr 538 – Dziurdziewo –Kamionka. Została przeprowadzona również ścinka pobocza wraz z 

wywozem urobku w m. Nowa Wieś Dmochy,  w obrębie m. Likusy oraz  

w obrębie m. Nowa Wieś Wielka i m. Bielawy. Dodał, że dodatkowo PZD zajmuje się oczywiście 

bieżącym utrzymaniem związanym z utrzymaniem odcinków dróg powiatowych: 

1. Orłowo – Likusy – Brzeźno 

2. Frąknowo – Januszkowo 

3. Żelazno – Maróz  

4. Żelazno – Bolejny 

5. Bolejny – Lipowo Kurkowskie 

6. Zalesie – Krokowo 

7. Nowa Wieś Dmochy – Leśniewo Wielkie 
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8. Kanigowo – Zagrzewo – Piotrowice 

9. Bartoszki –Napiwoda 

P. Dyrektor uważa, że na tą chwilę stan dróg dopóki nie przyjdą deszcze jest przyzwoity i przez 

pewien czas się utrzyma.  

P. Lech Brzozowski zapytał, czy Zarząd Dróg jest tak jakby kierownikiem naszych dróg w 

zakresie organizacyjnym.  

P.  Jacek Dłuski odpowiedział, że nie do końca, ponieważ my tylko opiniujemy. 

P. Lech Brzozowski zapytał dlaczego kończy się prawie już półrocze, a nie ma malowanych na 

terenie miasta pasów, przejść dla pieszych. Dodał, że ma na myśli nie tylko drogi powiatowe, ale i 

wojewódzkie. Sytuacja zapewne wygląda podobnie a drogach gminnych.  

P.  Jacek Dłuski odpowiedział, że za oznakowanie poziome odpowiada każdy zarządca drogi. 

Dodał, że na terenie miasta też mamy swoje ulice. Tam gdzie mamy grubowarstwowe np.  

na ul. Kościuszki to malowanie wytrzymuje przez 5/6 lat. Natomiast na ul. Olsztyńskiej będziemy 

te prace wykonywać na przełomie czerwca/lipca. Będzie to się wiązało z pewnymi przesunięciami 

finansowymi i tego dokonaliście Państwo na ostatnim zarządzie. Dodał, że prace o których mowa  

będą sukcesywnie realizowane.  

P. Lech Brzozowski zapytał czy P. Jacek Dłuski może zainterweniować w sprawie drogi 

wojewódzkiej. 

P.  Jacek Dłuski odpowiedział, że może, ale wg. niego prace zostały podjęte ponieważ widać 

jest, że te linie osiowe są miejscami wymalowane. Dodał, że przekaże jednak, że wpłynął taki 

wniosek od Zarządu.    

P. Lech Brzozowski powiedział, że skoro P. Dyrektor jest zaniepokojony odnośnie 

omawianych inwestycji, to uważa, że jeżeli przystępujemy do inwestycji gdzie uczestniczą inne 

gminy razem z powiatem to należałoby nie zaczynać inwestycji dopóki nie będą dopięte 

dokumentacje, umowy. Dodał, że potem wychodzą pewne nieprzyjemności np. że któryś z 

samorządów nie ma pieniędzy, inny zrezygnuje itd. Dalej, P. Lech Brzozowski zapytał czy jeśli 

chodzi o ścieżkę, o której P. Dyrektor mówił to czy jest podpisana umowa pomiędzy powiatem a 

samorządem gminnym w Nidzicy i Kozłowie?  

P.  Jacek Dłuski odpowiedział, że wszystkie działania realizujemy na wnioski samorządów. Za 

każdym razem jest tak, że piszemy wnioski w imieniu P. Starosty Tym razem P. Burmistrz 

poinformował, że niestety, ale nie ma wystarczających środków.  

P. Lech Brzozowski dodał, że nie tylko na tą inwestycję, ale również Napiwoda – Czarny Piec. Z 

inwestycją Januszkowo- Rączki też będzie problem. Członek Zarządu uważa, że jeśli przystępujemy 

do jakieś inwestycji pomiędzy powiatem a samorządami to wszystko to powinno być dograne i 

wtedy dopiero można rozliczać samorządy. 

P.  Jacek Dłuski odpowiedział, że w takim przypadku samorządy powinny płacić kaucje i wtedy 

byłoby to pewne. W innym wypadku, w każdym momencie samorządy mogą się wycofać. 

P. Starosta powiedział, że sytuacja wygląda w ten sposób, że jak składamy wnioski do 

jakiegokolwiek programu zawsze rozmawiamy z samorządami i uzgadniamy. P. Starosta dodał, że 

to do pewnego momentu wychodziło bardzo dobrze. Popiera również wniosek, żeby najpierw 

wszystko to było doprecyzowane. Jeżeli chodzi o nadzór ul. Warszawskiej i Sienkiewicza to 

dofinansowanie jest w kwocie 11.500.000,00 zł., z czego gmina Nidzica zabezpieczyła 300.000,00 

zł a Powiat Nidzicki zabezpieczył 300.000,00 zł. Dodał, że z tego powodu, że gmina nie 

zabezpieczyła środków na nadzór, to teraz my nie mamy czasu nad tym się już zastanawiać. 

Powiedział, że zna tego przyczynę, rozmawiał z P. Burmistrzem, który twierdzi, że wszystko w 

jednym piśmie powinno być zawarte ponieważ Radni denerwują się, że co sesja jest pomoc 

finansowa dla Powiatu. Dodał, że zapewne nie wszyscy. P. Starosta wskazał, że tu jest taka sytuacja 

patowa, za nadzór trzeba zapłacić natomiast środków Gmina nie przekazała. Z rozmów 

prowadzonych z P. Burmistrzem wynika, że gmina Nidzica postara się dołożyć tych środków  

w przyszłości natomiast nadal są to tylko rozmowy.  
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P. Jacek Dłuski dodał, że jeśli cokolwiek mielibyśmy planować to trzeba mówić o wartościach. 

Dopóki nie mamy projektu budowlanego i kosztorysu to trudno mówić o kosztach i jakie pieniądze 

należy zabezpieczyć.  

Wicestarosta P. Paweł Przybyłek dodał, że gdy była jedna inwestycja na terenie gminy Nidzica 

czy w innej gminie w ciągu roku to wyglądało to w ten sposób, że wszystko można było ustalić tak 

na słowo i temat się kończył. Teraz jest tego dużo i być może jest taki czas, że trzeba by było to 

uregulować  w taki sposób, że powinniśmy pisać pismo za pismem.  

Starosta P. Marcin Paliński przyznał swoim przedmówcom rację. Dodał, że po raz kolejny 

będzie apelował, aby nie psuć dobrej współpracy. Stwierdził, że nie chce, aby sprawy te były 

poruszane na forum Gazety Nidzickiej. Pewien P. Radny cały czas pisze, że 1 mln zł. został 

niepotrzebnie dołożony do drogi Napiwoda – Czarny Piec, że to są nasze błędy itd.. P. Starosta 

powiedział, że nie zgadza się z tym Radnym ponieważ sytuacja i dzisiaj i rok temu, i dwa lata temu 

była całkowicie inna. Nie można porównywać tych lat  do dzisiejszego czasu. Dwa lata temu 

wybuchła pandemia, która odwróciła wszystko do góry nogami. Rok temu wybuchła wojna w 

Ukrainie, na którą nikt z nas nie miał wpływu i to też obróciło wszystko do góry nogami. Dodał, 

że to, że poszły materiały budowlane do góry to odczuliśmy to chociażby na budowie gdzie 

ogłaszaliśmy kilka przetargów. Odczuwamy to na każdym kroku. Stwierdzenie, że można było to 

wcześniej zrobić, jest niewłaściwe. Po to się umowę podpisuje 2-letnią żeby nie robić tego w miesiąc 

tylko żeby zrobić to w 2 lata. Wykonawca ma pewien bufor bezpieczeństwa, oczywiście on nam 

przekłada harmonogram robót, a my go zatwierdzamy. Wykonawca tego harmonogramy w tamtym 

czasie nie złamał, wykonał pewien etap robót, które były przewidziane na dany rok. A Radnym 

utkwiło w pamięci tylko to, że mieszkańcy chcieli żebyśmy zeszli. Otóż tak nie było, było to przyjęte 

ogólnie, że mieszkańcy nie chcieli i myśmy rozmawiali w wykonawcą żeby jak najszybciej wykonał 

etap przewidziany na dany rok. Wykonawca miał prawo wtedy zejść bo kolejny etap był 

przewidziany  w kolejnym roku. A że wybuchła wojna to jeżeli ktoś to przewidział, to mógł nam 

powiedzieć. P. Starosta powtórzył, że wszystko robione dla mieszkańców, a mieszkańca nie 

interesuje czy sytuacja geopolityczna jest taka czy inna ponieważ on chce mieć skończoną drogę., 

a my jesteśmy od tego żeby to zadanie skończyć. P. Starosta podkreślił, że szkoda psuć tego co 

zostało wypracowane przez te 4 lata, żeby teraz przez rok to popsuć. Powiedział, że jak pewne 

kwestie pójdą za daleko to znowu pojawi się zgrzyt między Radą Powiatu i Radą Miejską  a to nie 

jest potrzebne. P. Starosta powiedział, że nigdy nie słyszał na sesji od naszych Radnych żeby ktoś 

krytykował Gminę. Dodał, że chciałby, żeby to samo odniosło się do Rady Miejskiej. Podkreślił, 

że wykonujemy dużo dobrej pracy i pomagamy sobie wzajemnie Powiat - Gminie, Gmina – 

Powiatowi bo tak trzeba. Samorządy muszą sobie pomagać. I nie ma powodu żeby to psuć. P. 

Starosta dodał, że takie błędy, które teraz występują nie powinny się zdarzyć bo inspektor nadzoru 

powinien być przewidziany, ale błąd ten się zdarzył i musimy to po prosu naprawić.  

 

Ad. II.1. 

Sekretarz Powiatu P. Iwona Urbanowicz poinformowała, że zostało przygotowane przez  

P. Audytorów sprawozdanie z kontroli w Zespole Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, które zostało 

wykonane zgodnie z umową. Zawiera ono wszystkie elementy jakie powinny być w sprawozdaniu 

w związku z zakresem kontroli uwzględnione. Przeprowadzenie kontroli zostało zlecone dla 

audytorów Pana Sebastiana Bentkowskiego oraz Pana Damiana Pająka i w związku z tym o 

omówienie wyników kontroli poproszono te osoby.  

P. Sebastian Bentkowski poinformował, że kontrola, która został przeprowadzona  

w SP ZOZ w Nidzicy jest częścią kontroli realizowanej przez Komisję Rewizyjną na podstawie 

stosownej uchwały Rady Powiatu. Kontrola został przeprowadzona tą samą metodologią jaką 

firma stosowała przeprowadzając kontrolę w innych placówkach. Zakresem kontroli objęto przede 

wszystkim  ocenę funkcjonowania szpitala z podziałem na poszczególne komórki organizacyjne, z 

uwzględnieniem czynników kosztochłonnych, które decydują o  wyniku finansowym, sprawdzono 

również zarządzanie mieniem, w ograniczonym zakresie, ale przede wszystkim z uwzględnieniem 
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Przychodni. Elementem, który był zgłaszany przez zlecającego kontrolę był zauważalny spadek 

zysku, który był wypracowany w latach poprzednich w związku z COVID-19. P. Audytor 

powiedział, że wyniki zostały zawarte w sprawozdaniu, który jest częścią protokołu Komisji 

Rewizyjnej, będącym organem do przeprowadzenia kontroli. Rekomendacje ujęte w protokole 

dotyczą przede wszystkim poprawy tego wyniku. 

Następnie, P. Sebastian Bentkowski oddał głos Audytorowi P. Damianowi Pająk, z którym był 

przeprowadzany audyt w ZOZ w Nidzicy.   

 

P. Damian Pająk poinformował, że całość audytu została podzielona na 3 części. Pierwsza 

cześć dotyczyła efektywności zatrudnienia i finansowo – organizacyjne aspekty realizacji wybranych 

umów z podmiotami zewnętrznymi w zakresie realizacji zadań statutowych. W tej części skupiono 

się przede wszystkim na rozłożeniu etatów i zatrudnienia z podziałem na umowy o pracę, umowy 

zlecenia, kontrakty. Okresem kontroli objęto lata 2020-2022 oraz 1 kwartał 2023r. Jeżeli chodzi  

o strukturę zatrudnienia w badanym okresie przygotowano zbiorcze dane. P. Audytor przekazał, 

że pierwsza rzecz, która nasuwa się po dokonaniu analizy wydatkowej to jest to związane z tą 

parabolą przychodów, począwszy od roku 2020 tendencja była taka, że przychody utrzymywały się 

w miarę na podobnym poziomie, z tymże, w 2021 r. był znaczny wzrost przychodów, co wiązało 

się z tym, ze Szpital Tymczasowy funkcjonował w Nidzicy i funkcjonował, aż do marca 2022 r. 

Wiązało to się z tym, że NFZ i Wojewoda znacznie dofinansowywali działalność Szpitala 

Tymczasowego, a w 2022 r i tendencja, która  zmierza w 2023 r. to jest już spadek P. Audytor 

zaznaczył, że z analizy finansów Szpitala wynika, że na 29 komórek organizacyjnych, 5 z nich 

przynosi wynik ujemny.  

P. Lech Brzozowski zapytał m.in.  czy zawsze odnoszono się do miesięcznego wynagrodzenia 

wszystkich tych składowych. 

P. Sebastian Bentkowski odpowiedział, że tak. Wyjaśnił, że zamiar był taki, aby wynagrodzenia 

pokazać w układzie miesięcznym, ale też rocznym i podać po 2 miesiące z każdego roku.   

P. Lech Brzozowski zapytał m.in.,  czy dane te oparte są na sprawozdaniu finansowym za 

2020/2021 rok 

P. Sebastian Bentkowski  odpowiedział, że tak. 

Wicestarosta P. Paweł Przybyłek zapytał m.in.  o rekomendacje  

P. Sebastian Bentkowski odpowiedział, że rekomendacja dotyczy utrzymania dodatniego 

wyniku finansowego i  zabezpieczenia kadr oddziałów.  

P. Lech Brzozowski powiedział m.in. , że raport sporządzony został dobrze. Analizowaliśmy 

już sprawozdanie, ale dobrze, że zostało to rozbite na poszczególne oddziały, poradnie. Jeśli 

chodzi, o wszystkie umowy na dzierżawy pomieszczeń Przychodni, poprosił żeby była 

uwzględniona cena za m2.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął sprawozdanie z kontroli w Zespole Opieki Zdrowotnej  

w Nidzicy, liczbą głosów : 5 - „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się”. 

 

godz. 15:05 posiedzenie Zarządu Powiatu opuścił Starosta P. Marcin Paliński.  

 

Ad. III.1. 

 Pani Agnieszka Szczepkowska przedstawiła uchwałę w sprawie zaopiniowania projektu  

„Program Ochrony środowiska dla Gminy Janowiec Kościelny na lata 2023-2026”.  W dniu 

05.06.2023 r. wpłynął wniosek złożony przez Mariusza Orzechowskiego pełnomocnika Gminy 

Janowiec Kościelny dotyczący wydania opinii do przedłożonego projektu „Program ochrony 

środowiska dla Gminy Janowiec Kościelny na lata 2023-2026”. Obowiązek sporządzenia programu 

wynika z ustawy Prawo ochrony Środowiska. Program ochrony środowiska podlega zaopiniowaniu 

przez organ wykonawczy powiatu. Projekt tego programu zawiera w szczególności ocenę stanu 

środowiska na terenie Gminy Janowiec Kościelny w ramach 11 obszarów interwencyjnych. Ocenie 
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poddano następujące obszary/komponenty środowiska: ochrona klimatu i jakoś powietrza, 

zagrożenia hałasem, pola elektromagnetyczne, gospodarowanie wodami, gospodarka wodno-

ściekowa, zasoby geologiczne, gleby, gospodarka odpadami i zapobieganie powstawaniu odpadów, 

zasoby przyrodnicze, zagrożenia poważnymi awariami, edukacja ekologiczna. Zapoznając się z 

zawartością tego  programu zwróciliśmy uwagę, na to że w kilku miejscach jest stwierdzenie np. że 

na podstawie wiedzy Starosty brak jest terenów zagrożonych ruchami masowymi oraz nie ma 

stwierdzonych osuwisk. Prawda jest troszeczkę inna, ponieważ P. Starosta nie sporządził rejestru 

osuwisk (Starosta ma obowiązek prowadzić rejestr). To są bardzo duże pieniądze co od kilkunastu 

lat co rocznie jest zgłaszane do budżetu osuwisk, ale nie ma środków na to zadanie. Biorąc 

powyższe pod uwagę zapisy zawarte w „Programie” nie do końca są właściwe. W punkcie, który 

dotyczy zasobów geologicznych jest zapis, na obszarze gminy Janowiec Kościelny występują 2 

udokumentowane złoża kruszyw naturalnych. Jest to złoże Jabłonowo i Jabłonowo I. Złoże 

Jabłonowo jest tylko udokumentowane, a co do złoża Jabłonowo I – Marszałek Województwa 

Warmińsko – Mazurskiego wydał koncesje, której termin jest do 31.12.2058r., obszar 

udokumentowany tego złoża jest dość duży - 39,200 ha. Zapisy są jednak, że na terenie Gminy 

Janowiec Kościelny nie ma obecnie wydobycia  kruszywa na szeroką skalę, a rozpoznane złoże i 

ich wydobycie ogranicza się tylko do Jabłonowa I. Konsultując się z P. Mecenas przygotowaliśmy 

projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zaopiniowania projektu Pogram Ochrony 

Środowiska, że opiniuje się projekt pozytywnie z uwagami. Następnie P. Agnieszka Szczepkowska 

odczytała uwagi do projektu w zakresie: 

1. Rekultywacja gruntów po eksploatacji złoża,  

2. Eksploatacja złóż kopalnianych. 

  

 Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Zarządu Powiatu w Nidzicy  

w sprawie zaopiniowania projektu  „ Program Ochrony środowiska dla Gminy Janowiec 

Kościelny na lata 2023-2026”, liczbą głosów : 4 - „za”, 0- „przeciw”, 0-„wstrzymuje się” 

 

Ad. III.1 

 P. Joanna Maksym, przedstawiła wniosek Pana Dyrektora Malinowskiego związany z tym, 

że klasy Cyber-Mil mają możliwość bezpłatnego uczestniczenia w obozach specjalistycznych. Jeden 

odbędzie się w Akademii Marynki Wojennej, a drugi w Wojskowej Akademii Technicznej w 

Warszawie. Potrzebnych jest 4 nauczycieli, a jest to okres urlopowy. Dyrektor ZSO w Nidzicy  

P. Bogdan Malinowski zwraca się z prośbą, aby wypłacić nauczycielom za ten okres ekwiwalent za 

urlop. P. Joanna Maksym poinformowała, że prowadzone są konsultacje z dyrektorem, aby sprawę 

załatwić bezkosztowo. Rozważane jest oddanie urlopu nauczycielom w terminie późniejszym.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Zarządu zamknął posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono.   

Protokołowała: 

 
Inspektor 

/-/Paulina Pokus 
Starosta 

 / - / Marcin Paliński 
Wicestarosta 

 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Zbigniew Wernik 


